
Aan het College van Burgemeester & Wethouders
van de gemeente Papendrecht
Postbus 11
3350 AA  PAPENDRECHT

Papendrecht, 17 april 2023

Geacht College,

Naar aanleiding van het gesprek over de mogelijke verbreding van de Wmo-adviesraad bieden wij U 
hierbij ons advies aan over hoe wij denken te komen tot een brede Sociale Adviesraad voor de 
gemeente Papendrecht en wat daarbij onze redenen en uitgangspunten zijn.

Waarom doorgroeien naar een Sociale adviesraad?
De Wmo adviesraad Papendrecht ziet de noodzaak om door te groeien naar een brede Sociale 
Adviesraad om de volgende redenen:

 We er willen zijn voor al onze burgers in Papendrecht
 We zien al enige tijd dat de onderwerpen binnen de WMO-raad zich aan het verbreden zijn 

naar Participatiewet, Jeugd, Wonen, etc.
 We zien in de gemeenten om ons heen en bij de Regionale Adviesraad een tendens dat de 

onderwerpen zich verbreden naar de hiervoor genoemden

Deze raad zou zich dan buigen over de volgende onderwerpen:
 Jeugd en gezin
 Werk en inkomen (participatie)
 Wonen, welzijn en zorg
 Mobiliteit
 Wmo

Uitgangspunten
Met de verbreding van de adviesraad willen we tegelijkertijd onze werkwijze breder toegankelijk 
maken voor de burgers van Papendrecht. We denken hierbij bijvoorbeeld aan:

 Het creëren van een facebookpagina voor de adviesraad
 Het openstellen van een algemeen e-mailadres waar burgers terecht kunnen met vragen en 

tips (niet met klachten, hiervoor zullen zij naar de juiste instelling moeten)
 Het publiceren van verslagen, adviezen of ontwikkelingen in kranten, nieuwsbrieven etc.

Kort samengevat: we willen ons meer extern gaan richten in plaats van het merendeel intern wat we 
nu eigenlijk doen. Hiermee willen we, zowel de burgers van de gemeente Papendrecht, als ook het 
college nog beter van dienst kunnen zijn.

Hoe willen we naar een brede adviesraad komen?
Op dit moment bestaan we als raad uit zes leden, waarbij er momenteel één vacature is. We willen, 
om te komen tot een goed werkende brede raad, uitbreiden naar ongeveer 10 leden. Vervolgens 
willen we, op basis van kennis en ervaring van de leden, werkgroepen inrichten gerelateerd aan de, 
onder 1, genoemde onderwerpen. Deze werkgroepen buigen zich over de ontwikkelingen binnen hun 
‘domein’ en stellen gevraagd en ongevraagde adviezen op.  De beleidsambtenaar van het betreffende 
domein woont de werkgroepen bij, dit hoeft niet iedere werkgroep te zijn.

Periodiek komt de totale raad bijeen en hier worden de adviezen besproken en doorgezet naar het 



college. Het voorstel is om ca. drie keer per jaar gezamenlijk met de wethouder(s) te vergaderen 
indien dat past.

Hoe verder?
We willen graag met de wethouder(s) in gesprek over dit voorstel tot verbreding van de raad en 
voorlegging aan het college. Nadat er een akkoord van het college is, willen we verder gaan met het 
werven van nieuwe leden en het indelen van de werkgroepen. Daarnaast willen we de 
themabijeenkomst die de huidige Wmo-Adviesraad organiseert op 11 2023 mei gebruiken om ook de 
inwoners en organisaties binnen Papendrecht over de verbreding te informeren.

In afwachting van uw reactie,

Met vriendelijke groet,

Namens de Wmo-adviesraad,

I. Robart-Peters,
Voorzitter


